
STATEMENT ON THE ISSUE OF 1-5 YEAR MULTIPLE-ENTRY VISA 

 

I undersigned, Mr / Ms ________________ 

would like to apply for a ____ year multiple entry visa for ________ purpose. 

The reason is _______________________________________. 

In the event that the Embassy / Consulate  

General of Germany in___________ (China) issues a one year or more than 

one year multiple entry visa, I acknowledge that I have been informed of the necessity 

to provide supporting documents regarding my accommodation, my means of living 

as well as insurance each time I cross an external border of the Schengen area. 

 

I have been informed that I cannot raise a claim to be granted a one or more than one 

year multiple entry visa instead of a single journey visa. The decision remains solely 

with the visa section. 

 

本人 

________________先生/女士 

我希望申请____年多次往返的__________类型签证，原因为

_______________________________________________。

我已被告知如果获得由德国驻（中国）_______使馆/总领事馆

签发的一年或多年多次往返签证，每次进入申根地区时均需提

供住宿、生活费用来源及境外保险等相关证明文件。 

我已被告知本人无权要求使领馆签发一年或多年多次往返签

证。签证处保留只签发一次入境签证的权力。 

 

Place/ 地点： ___________ 

Date/ 日期：  ___________ 

Signature/ 签名:  ___________ 


